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PROTOKOLL	FÖRT	VID	NORA	BRIDGEKLUBBS	STYRELSEMÖTE	
MÅNDAG	19	SEPTEMBER,	IOGT-LOKALEN,	NORA	

Närvarande: Ylwa Källqvist-Liw, Bengt Johansson, Rune Olsson, Britt-Marie Forsberg 
(fr.o.m. §37) och Irene Håberger. Anmält förhinder: Dick Andersson.  

33. Mötet öppnas  

Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet. 

34. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

35. Val av justerare  

Till justerare valdes Bengt Johansson 

36. Föregående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll lades till handlingarna 

 37. Ekonomi 

Bankkonto: 42 220 kr, Handkassan: drygt 1 700 kr, Ruterkonto: 
2 478 kr. Medlemsavgiften från Bridgeförbundet på 1 900 kr 
har kommit och ingår i ovanstående.  

38. Inkomna skrivelser och övriga rapporter 

ÖLBF:s Tävlingsmöte 11/6. Karl-Gustav Larsson representerade klubben. Han 
tyckte att det var ett bra möte att ÖLBF borde ha återkommande möten 
med klubbarna. Vilket distriktet också planerar.  

Ylwa representerade klubben på informationsmötet där det diskuterades be-
hov och samordning av ett Föreningarnas hus i gamla CHEJ lokalen på Älv-
storpsgatan. Det skulle inte bli bättre vad gäller att plocka fram och ställa un-
dan. Bara mera ocentralt. Ylwas bedömning var att det inte var något för oss. 

SBF- mästarpoängkort/nålar som inkommit och ska delas ut: Robert Storm har 
kvalificerat sig till 2** Regionmästare. Leif Lindgren har blivit Regionmästare 
och har fått en Hjärternål. Harriet Sjögren är sedan tidigare Riksmästare, Spa-
dernålen har saknats men den har kommit nu. Irene Håberger har fått en * till 
sin klubbmästartitel. 
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Irene rapporterade från Distriktsmöte den 11/9. Distriktsstyrelsen har för avsikt 
att komma ut och träffa klubbrepresentanter. Framförallt vill de att vi ska an-
ordna 4-manna tävlingar och ställa upp med flera 4-mannalag. Samt att 
klubbarna ska anmäla vilka tävlingar som är DM-kvalificerande. 

I våras när klubben hade DM-kval till mix tävlingen fick klubben en räkning 
från distriktet på 1 890 kr. Styrelsen beslutar att ta upp frågan till diskussion på 
årsmötet huruvida klubben ska vara med och ordna DM-kval i fortsättningen. 

39. Stadgar 

Styrelsen beslutade att föreliggande förslag till stadgeändring 
överlämnas till årsmötet.  

40. Tävlingsstatuter 

Förslag till tävlingsstatuter gicks igenom. Vissa ändringar och 
kompletteringar ska göras. Nytt förslag diskuteras på nästa 
möte. 

41. Utökad tillgång av IOGT-lokalen 

Ylwa redogjorde för kontakten med IOGT:s avtalsförhandlare. 
Styrelsen beslutade att hyra lokalen ytterligare en kväll per 
vecka (onsdagskvällar) för perioden november till och med 
april. Till att börja med som en provperiod. Faller det väl ut är 
tanken att det i fortsättningen ska vara 8 månader per år: ja-
nuari – april och september – december. 

Kostnaden blir 300 kr per kväll. Utöver det önskar vi 2 lörda-
gar/söndagar och 2 kvällar per termin. Ylwa återkommer. 

Om Seniorbridgen väljer att byta lokal är det torsdagsefter-
middag som gäller till en kostnad av 250 kr per gång. Det 
finns samordningsfördelar med att ha gemensam lokal och 
klubb. 

42. Sommarrallyt  

Spelinkomsterna uppgick till 25 500 kr. Brickläggaren för re-
spektive kväll spelade gratis. Den sammanlagda summan ut-
delade priser uppgick till 10 580 kr. Extra kostnader till Ruter-
kontot var 1 905 kr. Klubbens vinst: 13 329 kr  

43. Byte av hemsida 

Styrelsen beslutade att från och med oktober är det Förbun-
dets klubbsida som är vår officiella hemsida. 
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44. Servering, utrustning, inköp mm  

Klubben har sedan september tagit över försäljning av kaffe 
och smörgås. Perkolator och vattenkokare har inköpts. Ett 
eget kyl- och frysskåp skulle vara bra. 

45. Höstfest 

Datum för höstfesten är den 12 november.  

46. Brickläggningsmaskin 

Den gamla brickläggningsmaskinen läggs ut på nätet till för-
säljning. 

47. Övriga frågor 

K-G Larsson Kvalificerade sig till Veteran SM-final. Klubben be-
talade anmälningsavgiften, kutym sedan tidigare.  

För övrigt inga övriga frågor. 

48. Nästa möte 

Nästa möte blir den 28 november. 

49. Mötet avslutas  

Ordförande tackade och avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 

Irene Håberger  Ylwa Källqvist-Liw Bengt Johansson 
Sekreterare   Ordförande  Justerare 


